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Utvikling av Kvamskogen som reiselivsprodukt og næringsveg 
Tilskot til forprosjekt 
 
03.10.2019 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 036/2019 Vedtak: 
Samnanger kommune løyver 20.000 kroner til prosjektet – «utvikling av Kvamskogen som 
reiselivsprodukt og næringsveg». Tilskotet vert utbetalt til Hardanger næringshage. Tilskotet vert 
finansiert frå næringsfondet kto. 1400.3251.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Samnanger kommune løyver 20.000 kroner til prosjektet – «utvikling av Kvamskogen som 
reiselivsprodukt og næringsveg». Tilskotet vert utbetalt til Hardanger næringshage. Tilskotet vert 
finansiert frå næringsfondet knt 1400.3251.  
 
Dokument som er vedlagt: 
Forstudie utvikling av Kvamskogen (003) 
 
 
Kva saka gjeld: Tilskot på kr 20.000 til forprosjekt om å utvikle Kvamskogen som reiselivsprodukt.  
 
Fakta:  Næringshagen i Hardanger har starta eit forprosjekt om å utvikle reiselivprodukt for heile 
Kvamskogen. Både Eikedalen skisenter med hytteområdet og området frå Fossen Bratte er naturleg å 
ta med i prosjektet.  
Samnanger kommune har hatt eit positivt møte med næringshagen og leiar for Kvamskogen 
næringslag. Kommunen orienterte om Fossen Bratteprosjektet og Ingeniørhytta, samt 
reguleringsplan for VA, gang sykkelsti gjennom Eikedalen.  
Samnanger kommune har og tidlegare hatt møte med Kvamskogen vel om aktivitetar i Samnanger og 
næringslivet på Bjørkheim og Ytre-Tysse. 
 
Vurderingar og konsekvensar: Både Samnanger og Kvam er i gang med å utvikle gode 
reiselivsprodukt i områda sine. Samarbeid og felles marknadsføring vil difor vera ein stor fordel for å 



lukkast med å få til aktivitetar i begge  kommunane og på heile Kvamskogområdet.  
Vidare utvikling av Fossen Bratte og Ingeniørhytta vil kunne inngå i «pakker» med ulike aktivitetar i 
området. Auka aktivitet er og ei føresetnad for det eksisterande næringslivet på skogen.  
Prosjektet kan vera eit viktig og riktig samarbeid for å auka attraktiviteten og aktiviteten til denne 
regionen.  Prosjektet vil og avklara tiltak som det ikkje bør verte brukt ressursar på. Næringshagen 
har og ein del kompetanse innan reiseliv som er nyttig i dette arbeidet. 
 
 
 
 
 


